



景嶺書院

King Ling College

二零一一至二零一二年度家長通告第三號

School Notice 3

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

Dear parents,

Here is an item for your immediate attention:

(甲)中五成績表(2010-11)重印事宜：

部份中五學生上學期(2010-11)名次需要調整，現已修正，並已重印所有成績表。勞煩貴子弟於9月5日或之前把舊有成績表交回班主任，並領取新印成績表。請注意，新印成績表上所有學科分數不變。如對成績表有任何疑問，請於辦公時間內聯絡本校助理校長盧志聰老師(電話號碼：2704 9917)。

(A) Reprint of S5 report cards (2010 – 11)

A small number of S5 student ranking (2010 – 11) required adjustment, resulting in the reprint of all S5 report cards. Please have your child return the July version before signing the revised version by 5 September. Marks on the revised version are identical with the earlier one; the difference is only seen in the ranking. Should you have questions, please contact Mr. C C Lo, assistant principal, at 2704 9917 during office hours.

此致

貴家長

Thank you.

Sincerely,

Anson Yang, Ph.D.

Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零一一年九月一日

以上事項，尚祈 貴家長留意。請於學生手冊第72頁「家長簽收通告紀錄」表內註明第三號通告，並簽署作實，以備班主任檢查是荷。

Please pay attention to the item above. To facilitate class teacher's inspection, parents please sign on page 72 of the student handbook to acknowledge receipt of school notice 3.

第一頁(完)

P. 1 (End)